



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

NEW

Move - Dox %50



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

Pharmaceutical

Broad- spectrum antimicrobial For enteric and respiratory infections

INDICATIONS:

Used in poultry, calves, lambs, dogs, cats, cage birds, pigeons and pigs for the treatment and prevention of various diseases like: CRD, Coryza, Mycoplasma, Airsacculitis, Sinusitis, Synovitis, Colibacillosis, Omphalitis, Yolk sac infection, Fowl cholera, Necrotic enteritis (Clostridia), Bacterial enteritis and Diarrhea.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Poultry: 40 gm / 200 liters of drinking water daily for 3-4 days.

Pigeons and cage birds: 0.26 gm / liter of drinking water for 4-5 days.

Other animals and pigs: 1 gm / 50 kg of body weight daily via drinking water for 4-5 days

COMPOSITION:

Each 1 gm contains:
Doxycycline Hyclate 500 mg

WITHDRAWAL PERIOD:

For calves and lambs: 14 days.

For poultry: 7 days.

Eggs: Do not use eggs for human



500 gm



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

جديد

موفي - دوكس ٥٠٪



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

Pharmaceutical

مضاد بكتيري واسع الطيف للإصابات المعوية والتنفسية

التركيبية :

كل ١ غرام يحتوي :

دوكسي سيكلين هايكليت ٥٠٠ ملغم

فترة السحب :

العجول والحملان ٤ يوم الدواجن: ٧ أيام
البويض : يجب عدم استخدام البيض للاستهلاك
البشري اثناء فترة العلاج.

دواعي الاستعمال:

يستعمل للدواجن والعجول والحملان والكلاب والقطط وطيور الاقفاص
والحمام والخنزير لمعالجة والوقاية من الامراض المختلفة مثل: الالتهاب
التنفسي المزمن، الكورايذا، الميكوبلازما، التهاب الأكياس الهوائية، التهاب
الجيوب الأنفية، التهاب الأغشية الزلالية للمفاصل، العدوى بالعصيات
القولونية، التهاب السرة، التهاب الكيس المحي، كوليرا الطيور، التهاب
الامعاء التكرزي (كلوستريديا)، التهاب الامعاء البكتيري والاسهال.

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الدواجن: ٤٠ غم / ٢٠٠ لتر من ماء الشرب يوميا لمدة ٤-٣ أيام
الحمام وطيور الاقفاص: ٢٦ غم / لتر من ماء الشرب لمدة ٥-٤ أيام.
الحيوانات الاخرى والخنزير: ١ غم / ٥٠ كغم من وزن جسم مع ماء الشرب
يوما لمدة ٥-٤ أيام



٥٠٠ غم



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)